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Raad van Advies ANVS 

> Retouradres     

Bestuur ANVS 
   

  
Datum 23 december 2019 
Betreft Advies over de rol van de ANVS in relatie tot eindberging 

van radioactief afval  
  
 

 

Geacht bestuur, 
 
Hierbij ontvangt u ons advies over de rol van de ANVS in relatie tot eindberging 
van radioactief afval, zoals wij dat hebben vastgesteld per 23 december 2019.  
 
Het advies concentreert zich op de vraag wat de eenduidige rol van de ANVS rond 
eindberging van radioactief afval zou moeten zijn en hoe de verdeling van de 
verantwoordelijkheden en taken voor de verschillende deelaspecten van de 
beleidsontwikkeling, de implementatie daarvan en de realisatie van de eindberging 
op een eenduidige manier vormgegeven kunnen worden.  
 
De Raad heeft zich gebogen over drie aspecten die bijzondere aandacht behoeven 
omdat er sprake is van een onduidelijke, of in de toekomst mogelijk ongewenste 
situatie met betrekking tot de rol van de ANVS. Dit betreft de beleidsvoorbereiding 
voor realisatie van een nationale eindberging, de financiering van de eindberging, 
en de beleidsvoorbereiding voor een mogelijke multinationale eindberging. Per 
aspect heeft de Raad een reflectie gemaakt en daarbij aanbevelingen en adviezen 
voor vervolgstappen gegeven. 
 
De ANVS heeft geconstateerd dat gezien haar rol als (toekomstige) 
vergunningverlener en toezichthouder voor de eindberging, de 
verantwoordelijkheden voor het maatschappelijke proces en de locatiekeuze niet 
bij de ANVS zouden moeten liggen. De Raad onderschrijft deze conclusies en 
adviseert om het gesprek hierover met het Ministerie van IenW te starten na de 
eerste consultatieronde door het Rathenau Instituut. 
 
Verder adviseert de Raad onder meer om het regelgevende kader voor de 
veiligheidsvereisten van een eindberging en de financiering daarvan te formuleren. 
Tevens concludeert de Raad dat het voor de ANVS van belang is om voldoende 
kennisopbouw te realiseren. Dit is nodig om technische onderzoeken te kunnen 
evalueren en in internationale technische werkgroepen een rol te kunnen spelen. 
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Wij danken de medewerkers van de ANVS voor de constructieve dialoog die met 
hen is gevoerd en kijken uit naar uw reactie.  
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
Prof. Mr. Dr. Femke de Vries 
Interim-voorzitter Raad van Advies van de ANVS  
 


